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Artikel 40 vragen RvO over bomen Amstelwijck (Smitsweg 3) 
 
 
 
Datum 18 december 2023 
 
 
Geacht college, 
  
N.a.v. de brief van de Bomenridders van 11 juli j.l. over het behoud van bomen in Amstelwijck (m.n. 
op het perceel Smitsweg 3) en uw antwoord daarop van 5 september j.l., hebben wij enkele vragen. 
In uw antwoord schrijft u het zo veel mogelijk behouden van waardevolle bomen van harte te 
ondersteunen. U tekent daarbij aan dat er tegelijk in het betreffende gebied een woningbouwopgave 
is en dat het in het bestemmingsplan deels als groen en deels als ontwikkeling is aangemerkt.  
 
Vraag 1: Klopt onze informatie dat het door de Bomenridders genoemde perceel geheel of 
grotendeels als ontwikkelingsgebied is bestemd? Zo ja, wat zijn de overwegingen hiervoor geweest, 
waar juist dit perceel veel waardevolle bomen omvat? Is de ambitie van behoud van waardevolle 
bomen aanleiding om deze keuze te heroverwegen? Zo nee, waarom niet? 
  
Er vindt in het betreffende gebied een boomeffectanalyse/bomeninventarisatie plaats. 
 
Vraag 2: Bent u bereid om de bomen die daarin als levensvatbaar worden aangemerkt in het kader 
van natuurinclusief bouwen alsnog als te behouden aan te merken? Zo nee, in hoeverre niet en 
waarom niet? 
  
Er is een Handboek Bomen waarin onder meer de omgang met bomen die mogen/moeten blijven 
staan wordt geregeld.  
 
Vraag 3: Gebruikt de organisatie van de gemeente Dordrecht het Handboek Bomen ook als 
strategisch en beleidsinstrument? Zo ja hoe wordt daarop gehandhaafd? Zo nee, waarom niet? Als 
het nu niet wordt gehanteerd, bent u dan bereid om dat voortaan wel te doen? 
  
In afwachting van uw antwoorden. 
  
Hartelijke groet, 
  
Frans-Bauke van der Meer 
Fractie GroenLinks 
 
 


